

**MINISTRY OF EDUCATION OF THE REPUBLIC OF BELARUS  
«SCHOOL OF BUSINESS OF THE BELARUSIAN STATE  
UNIVERSITY»**

**DEPARTMENT OF LOGISTICS**

Diploma work

**IMPROVING THE EFFICIENCY OF THE LOGISTICS PROCESS  
MANAGEMENT (USING THE EXAMPLE OF AN LLC  
«TRANSPORT AND LOGISTICS» )**

DEMICHÉVA Viktoria Evgenevna

Scientific adviser:  
Dorokhovich Sergey Ivanovich

Minsk, 2024

# FREIGHT TRANSPORTATION, EFFICIENCY, LOGISTICS PROCESS MANAGEMENT, IMPROVEMENT, TRANSPORT, COMPOSITION

**The purpose of the study:** to study the improvement of the efficiency of management of logistics processes of LLC «Transport and Logistics».

**The object of the study:** LLC «Transport and Logistics».

The subject of the study: management of logistics processes of LLC «Transport and Logistics».

**Research methods:** analysis, computational and analytical, analysis and synthesis, induction and deduction, positive and normative analysis, the method of ascent from the abstract to the concrete, the method of combining logical and statistical.

**Research and development:** the theoretical foundations of logistics process management have been studied; the analysis of logistics process management in LLC «Transport and Logistics» has been carried out; measures to improve logistics process management have been proposed; an economic justification of the proposed measures has been made.

**Elements of scientific novelty:** proposed measures to improve the management of logistics processes;

**Scope of possible application:** practically in the management of logistics process management in enterprises.

**Technical, economic, social significance:** the proposed measures will contribute to improving the management of logistics processes in LLC «Transport and Logistics».

The author of the work confirms that the computational and analytical material presented in it correctly and objectively reflects the state of the process under study, and all borrowed from literary and other sources are accompanied by references to their authors.

ГРУЗОПЕРЕВОЗКИ, ЭФФЕКТИВНОСТЬ, УПРАВЛЕНИЕ  
ЛОГИСТИЧЕСКИМИ ПРОЦЕССАМИ, ПОВЫШЕНИЕ, ТРАНСПОРТ,  
СОСТАВ

**Цель исследования:** исследование повышения эффективности управления логистическими процессами ООО «Транспорт и Логистика».

**Объект исследования:** ООО «Транспорт и Логистика».

**Предмет исследования:** управление логистическими процессами ООО «Транспорт и Логистика».

**Методы исследования:** анализ, расчетно-аналитический, анализа и синтеза, индукции и дедукции, позитивного и нормативного анализа, метод восхождения от абстрактного к конкретному, метод сочетания логического и статистического.

**Исследования и разработки:** изучены теоретические основы управления логистическими процессами; произведен анализ управления логистическими процессами в ООО «Транспорт и Логистика»; предложены мероприятия по совершенствованию управления логистическими процессами; произведено экономическое обоснование предложенных мероприятий.

**Элементы научной новизны:** предложены мероприятия по совершенствованию управления логистическими процессами;

**Область возможного применения:** практически в управлении управления логистическими процессами на предприятиях.

**Технико-экономическая, социальная значимость:** предложенные мероприятия будут способствовать совершенствованию управления логистическими процессами в ООО «Транспорт и Логистика».

Автор работы подтверждает, что приведенный в ней расчетно-аналитический материал правильно и объективно отражает состояние исследуемого процесса, а все заимствованные из литературных и других источников сопровождаются ссылками на их авторов.